



VOLUNTARY SAFETY RECALL

RAPPEL VOLONTAIRE DE SÉCURITÉ

Mountain Safety Research (MSR) has issued a voluntary recall of certain cook pots because the pot handle can come loose or disengaged, potentially spilling contents, including hot liquids, and creating a burn hazard.

Affected Products: MSR® Trail Lite™ and Reactor® camping cooking pots, sold individually or as part of sets, including the Trail Lite Solo Cook Set, Trail Lite Duo Cook Set, PocketRocket® Stove Kit, and Reactor Stove Systems.

What to Do: If you believe you have an affected product, scan the QR code below or visit www.msrgear.com/pot-recall.html for step-by-step instructions on how to contact MSR and receive a replacement pot handle/lifter.

Contact us by Phone: 800-531-9531 Monday-Friday from 8 a.m. - 4 p.m. PST.

Mountain Safety Research (MSR) a publié un rappel volontaire de certaines casseroles dont la poignée peut se détacher et potentiellement renverser le contenu, y compris des liquides chauds, et créer un risque de brûlure.

Produits touchés: MSR® Trail Lite™ et les casseroles Reactor®, vendues individuellement ou le système complet, y compris les ensembles casseroles des Trail Lite Solo, les ensembles Trail Lite Duo, les ensembles PocketRocket® et les systèmes de Reactor.

Que faire: Si vous pensez avoir un produit qui correspond à cette description, numérisez le code QR ci-dessous ou visitez le site www.msrgear.com/pot-recall.html pour obtenir des instructions étape par étape sur la façon de contacter MSR et de recevoir une poignée de remplacement.

Contactez-nous par téléphone : 800-531-9531 du lundi au vendredi de 8 h à 16 h. TVP.



Reactor® 1.0 L
Stove System



Reactor® 1.7 L
Stove System



Reactor® 1.0 L Pot



Reactor® 1.7 L Pot



PocketRocket®
Stove Kit



Trail Lite™ Solo
Cook Set



Trail Lite™ Duo
Cook Set



Trail Lite™ 1.3 L Pot



Trail Lite™ 2 L Pot



Remove sign by: June 24th, 2024
Supprimer l'enseigne avant : 24 juin 2024

Please display next to the following products:
Veuillez afficher à côté des produits suivants :

SKU	Product Name
06900	Reactor® 1.0 L Pot
06901	Reactor® 1.7 L Pot
06898	Reactor® 1.0 L Stove System
11205	Reactor® 1.7 L Stove System
13234	Trail Lite™ 1.3 L Pot
13235	Trail Lite™ 2 L Pot
06897	Trail Lite™ Duo Cook Set
10373	Trail Lite™ Solo
09567	PocketRocket® Stove Kit